



Protokoll sektionsmöte Geosektionen

Plats: Sal E632, Luleå Tekniska Universitet
Tid: 2017-03-07 kl. 18:30

Närvarande:
24 medlemmar, varav 6 ur Geosektionens styrelse. Se bilaga 1

§1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Josefine Pettersson förklarade mötet öppnat kl. 18:38.

1.2 Val av mötesordförande, mötessekreterare och två justerare

Josefine Petterson föreslogs till mötesordförande.

Mötet beslutade

att välja Josefine Pettersson till mötesordförande.

Anton Pålstam föreslogs till mötessekreterare.

Mötet beslutade

att välja Anton Pålstam till mötessekreterare.

Vanessa Olli och Oscar Forsberg föreslogs till protokolljusterare, tillika rösträknare.

Mötet beslutade

att välja Vanessa Olli och Oscar Forsberg till protokolljusterare, tillika rösträknare.

1.3 Mötets behörighet

Mötet ansåg

att finna mötet behörigt enligt kapitel 4 paragraf 4:5 i stadgarna.

1.4 Adjungeringar

Inga adjungeringar

1.5 Publicering på Internet

Mötet godkände

att sektionsmötesprotokollet får publiceras på Geosektionens hemsida.



1.6 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade

- att** godkänna dagordningen med följande tillägg:
Att-sats punkt 4.1 Ansvarsfrihet för föregående verksamhetsårs styrelse
Justerad bilagenumerering i att-satserna

1.7 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.

Mötet beslutade

- att** lägga föregående mötesprotokoll 2016-12-07 till handlingarna.

§2 Anmälningsärenden

2.1 Kårstyrelsen informerar

- Jobbar med förberedelser för nästa styrelse.
- Geosektionen leder i TKL-kampen.
- Överväger flytta av verksamheten till annan lokal, just nu diskuteras Lulebos gamla kontor bortanför ICA.
- Katakomberna - Kårstyrelsen får ej delta i diskussionen. Inget bestämt ännu. Styrelsen vill att lokalernas syfte förblir vad det är men också att de rustas upp.
- Stuk är på bättringsväg.

2.2 Styret informerar, se bilaga 2.2

2.3 Kårfullmäktige informerar

- Ny motion – För att möjliggöra omstrukturering
- Diskuterat - Flytten från korridoren
- Omstruktureringar kommer att ske för att effektivisera kårens arbete.
- Gelbe diskuteras som alternativ till sektionslokaler.
- F400-korridoren näst på tur att renoveras.



2.4 Sektionens föreningar informerar

- Bunkern – Har haft rekrytering, beer pong-turnering, julsittning. Planerar sittning.
- Repet – Har haft rekrytering, georg-cup, lilla vkm. Medverkat i S.N.o.P.P. Planerar vårslaget
- Sten – Har haft sten på hal is(grillning), fika. Planerar sittning.
- Voff – Har haft försäljning av programtröjor. Planerat branschkväll
- Arktis – Planerat sittning, resa till ice hotel, resa till tree hotel
- Brinn – Har haft brandpub, 2x arbetsmarknadsevent, friluftaktivitet, studiebesök, utdelning av profilkläder. Planerar skidresa till riksgränsen, arbetsmarknadsevent.

§3 Propositioner och motioner

3.1 Proposition stadgeändring, bilaga 3.1

Styrelsen föreslår mötet

- att** Godkänna stadgeändringar enligt bilaga 3.1 och således till följd slå ihop reglemente 2.8 samt 2.9 med namn "2.8 förteckning över sektions/programföreningar".

Godkänna tilläggsyrkande - att i stadga 4.15 överklagande, minska antalet medlemmar som behöver överklaga från 50 till 10 stycken.

Mötet beslutade

- att** Godkänna stadgeändringar enligt bilaga 3.1 och således till följd slå ihop reglemente 2.8 samt 2.9 med namn "2.8 förteckning över sektions/programföreningar".

Godkänna tilläggsyrkande - att i stadga 4.15 överklagande, minska antalet medlemmar som behöver överklaga från 50 till 10 stycken.

Tilläggsyrkande:

Oscar Forsberg - att i stadga 4.15 överklagande, minska antalet medlemmar som behöver överklaga från 50 till 10 stycken.

Diskussion:

- Mötet har en positiv inställning till den nya organisationsstrukturen
- Yrkande - TKL har 10, därmed borde vi också ha det. Dagens sektionsmöte har 17 närvarande, detta visar på att överklagande skulle bli svårt om det krävs 50 personer. Överklaganden behöver bli lättare att få igenom.



3.2 Proposition Ökat engagemang - övertrassering av budget, 4.2

Styrelsen föreslår mötet

att styrelsen att övertrassera budgeten med maximalt 20000 kr

Mötet beslutade

att styrelsen att övertrassera budgeten med maximalt 20000 kr

Diskussion:

Mötet tycker att detta förslag är ett steg i rätt riktning med hänsyn till dess ändamål.

Give-aways föreslogs.

Budget för nästa år visas på nästkommande sektionmöte.

§4 Beslut

4.1 Ansvarsfrihet för föregående verksamhetsårs styrelse, bilaga 4.1

Styrelsen föreslår mötet

att godkänna resultat-/balansrapport, verksamhetsberättelse samt bevilja ansvarsfrihet i enlighet med bilaga 4.1

Mötet beslutade

att godkänna resultat-/balansrapport, verksamhetsberättelse samt bevilja ansvarsfrihet i enlighet med bilaga 4.1

Diskussion:

Utformningen av detta beslutsförslag har uppkommit i dialog med TKL.

§5 Diskussion

5.1 Handlingsplan för Geosektionens omorganisering, bilaga 5.1

Diskussionsfråga: Vad anser mötet om handlingsplanen?

Mötet ställer sig positiv till inlärningsperiod/testperiod/övergångsperiod.

Mötet tycker att den gamla styrelsen ska kritiskt utvärdera den nya styrelsen under eventuell övergångsperiod för att uppmärksamma förbättringspotential.

Mötet tycker att det är viktigt att det gamla styret finnas tillgängligt efter att det nya trätt in.



§6 Övriga frågor

Inga övriga frågor

§7 Avslutande formalia

7.1. Nästa sektionsmöte

Nästa sektionsmöte hålls i lp 4 den 4:e april

7.2. Mötets avslutande

Ordförande Josefine Pettersson avslutade mötet kl. 19:47.

Josefine Pettersson,
mötesordförande

Anton Pålstam, mötessekreterare

Oscar Forsberg, justerare

Vanessa Olli, justerare



Bilaga 1

Närvarolista

Namn	Geo-medlem	
	Ja	Nej
Andreas Brandow	X	
Emanuel Lindberg	X	
Vera Öberg	X	
Kasper Furenstam	X	
Sofie Eliasson	X	
Anders Jönsson*	X	
Ida Luther Wallin	X	
Adam Thörn	X	
Isak Johansson	X	
Amelie Jakobsson	X	
Ludvig Ånnhagen	X	
Freja Hansson	X	
Isabella Svensson-Sundstedt	X	
Anna Josephson	X	
Emelie Hedlund	X	
Oscar Forsberg	X	
Vanessa Olli	X	
Marika Gille	X	
Josefine Pettersson	X	
Sara Kjellin	X	
Arvid Tunvall	X	
Melinda Winninge	X	
Madeleine Jacobsson	X	
Anton Pålstam	X	

*Lämnade mötet kl. 18.58

Fet text = Styrelsemedlemmar